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Verslag Het Bestuur  
Nr. 8 – seizoen 2022-2023 

Plaats: Bureel VTTL 
Datum: 18 april – 18.00 uur 

Aanwezig: Marc Gijs, Hedwig Amelinckx, Martin Van den Bergh, Tom Dieussaert en Frederik 
Noppe 
Verontschuldigd: Bart Delhaye, Jeroen Vanmassenhove, Philip van Oeckel en Kenny Moreau 

1. Goedkeuring verslag nr. 7 van 20 maart 2023 
Punt 2a: Timothée Fabry kan alleen lid worden van de auditcommissie indien hij lid is van 
de VTTL. De eventuele aanvaarding verloopt via een stemming op de Algemene 
Vergadering. 
Verder geen opmerkingen. Frederik Noppe past het verslag aan en plaatst het op de 
website. 
 

2. Openstaande items 
a. Verkiezingen/bekrachtigingen commissies en comités 

• NEC: Geen nieuwe kandidaturen binnen gekomen. 
• Tuchtcommissie: Geen nieuws vanuit PC VLB. Daar wordt momenteel 

gewerkt met een geschillencommissie. Welke bevoegdheden heeft deze 
commissie en hoe ziet de samenstelling er uit? 

• LRVC: Peter Vanhoutte heeft zijn ontslag ingediend. In Antwerpen zal een 
zoektocht naar een nieuwe kandidatuur opgestart worden. 

b. Clubbezoeken provincies:  
• LK: Ondertussen 2 bezoeken uitgevoerd. 
• OVL: Heel weinig interesse van de clubs. 
• WVL: Geen verdere bezoeken gepland momenteel.  
• ANT: Wordt opnieuw besproken op de volgende PC-vergadering. 
• VLB: Geen nieuws. 
• De VTTL komt jaarlijks tussen in de verplaatsingsonkosten van maximaal 3 

clubbezoeken per provincie. Een aanrekening vanuit de provincie dient voor 
het einde van het jaar opgestuurd te worden naar de boekhouder van de 
VTTL. 

c. Jeugdwerking VLB: 
• Nog steeds geen planning ontvangen. Trainingen zijn wel lopende. 
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• Vanaf seizoen 2023-2024 moet een selectie opgemaakt worden conform de 
werking in de andere provincies (zie ook sporttechnische werking). 

• Geen reactie van de provinciale verantwoordelijke op diverse mails. 
 

3. Administratie en personeel 
a. Gezien de vakantieperiode was er geen personeelsvergadering in april gepland. 
b. De stage van Tibo Stiens is ten einde. Tibo heeft een goede indruk nagelaten op 

diverse vlakken. Tibo kan ten vroegste in september/oktober als werknemer in 
dienst genomen worden. Situatie wordt opgevolgd in functie van eventuele 
herstructurering.  

c. Rapportering 2022: alle documenten werden tijdig ingediend op het digitale 
platform en via mail doorgestuurd naar Sport Vlaanderen. Tot op heden nog geen 
opmerkingen ontvangen. 

d. Bestuurderscongres: voorstel om uit te stellen naar tweede helft van het jaar gezien 
de uitwerking nog niet op punt staat. Het bestuur is akkoord. 
 

4. Goed Bestuur 
a. 2022 werd volledig gecontroleerd door Sport Vlaanderen, wachten op officiële 

cijfers. 
b. Controle van 2023 met inbegrip van de nieuwe harde indicatoren was niet mogelijk 

eind maart. VSF ontwikkelde ondertussen wel een controletool. Frederik Noppe zal 
deze overlopen en de impact bekijken. 

c. Integriteit: Geen officiële meldingen meer ontvangen. Op stage in Aarlen wel een 
probleem met één trainer, maar deze werd ondertussen aangesproken door de 
verantwoordelijke. Gedragscodes voor de trainers moeten opgevolgd worden. 
 

5. Bouw 
a. De juridische impact inzake het vertrek van Badminton Vlaanderen werd 

voorgelegd aan Sam Verbeke. Voorstel om nieuwe VZW op te richten en BaTa 
Vlaanderen op te doeken. Bouwfonds staat ondertussen terug volledig op de VTTL-
rekening. 

b. Alle documenten werden bezorgd aan het bestuur. 
c. Overleg met Vanja Beerts (TTC Meerdaal Leuven): eventueel instappen in nieuwe 

VZW. 
d. Overleg huurafspraken en tarieven: Marc Gijs zal een tegenvoorstel doen gezien de 

vergelijking tussen de huidige units en huurprijzen en de voorgestelde nieuwe units 
en huurprijzen te groot is.  
 

6. Boekhouding 
a. Een verslag werd doorgestuurd door de boekhouder. Het subsidiesysteem inzake 

de nieuwe leden heeft een grote impact op de begroting gezien die kost niet 



 

expliciet mee was opgenomen. De RSZ en BV afrekening via Liantis verloopt traag, 
waardoor de loonsituatie niet altijd correct opgenomen kan worden in luik II.  

b. Een apart overzicht van de subsidies topsport en de huidige financiële stand van 
zaken wordt maandelijks doorgestuurd naar de Technisch Directeur Topsport. 

c. De begroting 2023 werd aangepast in functie van de toekenning van de subsidies en 
zal nogmaals besproken worden op de AV in mei. 

d. Energiesubsidies: de federatie heeft het dossier tijdig ingediend. Het is nu wachten 
op de toekenning, waarna de uitbetaling richting de clubs kan gebeuren (hopelijk 
tegen eind mei). 

e. Nieuwe leden 2022-2023: de financiële impact is te groot om het systeem te 
behouden. Voor het seizoen 2023-2024 stelt het bestuur voor om het systeem 
alleen te behouden voor de nieuwe recreanten. Frederik Noppe zal de instroom van 
de afgelopen jaren bekijken t.o.v. de instroom van dit seizoen om te zien of er heel 
grote verschillen op zitten. 

f. BTW-aangifte werd tijdig ingediend. 
 

7. Sponsoring, marketing en communicatie 
a. Het rapport van Ivan Crabbe wordt kort overlopen. 
b. Een nieuw partnerdossier werd rondgestuurd (te laat om nog te bekijken voor de 

start van de vergadering). Marc Gijs zal enkele opmerkingen laten geworden aan 
Ivan Crabbe. Ook de lijst met potentiële partners werd aangepast, maar ook dit 
blijkt opnieuw niet echt waardevol. 

c. Potentiële partner: brouwerijen kunnen eventueel wel, maar in sporthallen/clubs 
wordt reeds gewerkt met eigen leveranciers. De mogelijkheden moeten eerst op 
papier gezet worden vooraleer er contact wordt opgenomen om zo misverstanden 
te vermijden. 
 

8. Evaluaties 
a. Vlaams Sport Tribunaal op 20 maart: de VTTL was verontschuldigd, een verslag 

werd ontvangen. 
b. Topsportcommissie op 24 maart: geen specifieke zaken te melden. 
c. BK A te Knokke: discussie over lottrekking waarbij de Vlamingen duidelijk 

benadeeld werden. Te bespreken binnen NTC.  
d. NRvB op 25 maart te Knokke: vlot verlopen. 
e. AV VSF op 27 maart: Hedwig Amelinckx vertegenwoordigde de VTTL. Geen 

specifieke opmerkingen. 
f. EK U21 te Sarajevo: tegenvallende resultaten. 

 
9. Kalender 

a. 23 april: Vlaamse Kampioenschappen Veteranen te Aarschot 



 

b. 29 april: trainerscongres in Gent: momenteel weinig inschrijvingen, Jo Willems 
heeft nogmaals een mail gestuurd naar alle trainers. 

c. 1 mei: Beker van Vlaanderen te Schulen 
d. 14 mei: Youth Top 12 te Louvain-La-Neuve 
e. 18 mei: Finale Beker van België te Ekeren 
f. 20 mei: AV 2 te Zele 
g. 21 mei: finale Vlaams Jeugdcriterium te Leuven 
h. 22 mei: bestuur: wordt afgelast, dringende punten te bespreken na AV op 20 mei 

met de aanwezige bestuursleden 
i. 27-29 mei: Youth Cup te Hasselt 
j. 30 mei: NRvB 

 
10. Reglementen 

a. Communicatie van de gestemde goedgekeurde reglementen binnen de KBTTB te 
doen voor eind april. Martin van den Bergh bezorgt de te publiceren tekst aan de 
KBTTB. 

b. Digitaal ontslag: Frederik Noppe heeft voorstel tekst doorgestuurd ter nazicht aan 
Martin van den Bergh. Zal voorgelegd worden op de AV in mei ter goedkeuring. 
Nadien ook nog digitaal mogelijk maken en duidelijke uitleg geven aan Sport 
Vlaanderen voor formele goedkeuring. 

c. Reglementen kampioenschappen: 
• Beker: wijziging naar 5 namen per ploeg 
• Veteranen: afschaffing provinciale eindwinnaar 
• Frederik Noppe werkt uit en zal reglementen voorleggen ter stemming op 

AV 2. 
 

11. Landelijke interclub 
a. Nog 1 speelweek te gaan. In de landelijke damesreeks zijn er geen dalers. 
b. Momenteel 5 Vlaamse herenploegen die zakken uit 3de nationale (situatie 

speelweek 21). Dit zou ook betekenen dat alle 9de en 10de gerangschikte ploegen uit 
landelijke afdeling dalen naar de provinciale afdelingen. Eindrondes werden 
opgesteld en Hedwig zal die online aanmaken op de competitiewebsite. 
 

12. Landelijke kampioenschappen/evenementen 
a. Vlaamse Kampioenschappen Veteranen: Frederik Noppe geeft de stand van zaken 

weer. Wegens corona nog 3 afmeldingen ontvangen. Het uurrooster wordt 
besproken en diverse opties worden aangekaart. Frederik Noppe zal alles uitwerken 
rekening houdend met de druk op de scheidsrechters (regelmatig pauze voorzien 
tussen wedstrijden). Er kwam nog een laattijdige inschrijving binnen. Na overleg 
wordt beslist om het reglement te volgen en deze inschrijving niet meer te 
aanvaarden. Het is aan de speler en provinciale verantwoordelijke om te zorgen 



 

voor tijdige inschrijvingen. Opvolging is steeds online mogelijk. Kenny Moreau 
wordt aangeduid als tornooiverantwoordelijke. 

b. Beker van Vlaanderen te Schulen: Er is geen ICT-verantwoordelijke nodig. Hedwig 
Amelinckx zal ter plaatse het nodige doen inzake de aanvulling op de 
competitiewebsite. Frederik Noppe zal het prijzengeld overmaken aan de 
tornooiverantwoordelijke. Kenny Moreau wordt aangeduid als 
tornooiverantwoordelijke. Ondertussen zijn ook alle ploegen en namen van spelers 
gekend. 

c. NG-criteriums: worden opgevolgd door Ivan Crabbe. Er dient steeds overleg te zijn 
met de provincie om een geschikte datum vast te leggen. 

d. VJC 2023-2024: de fase in Limburg Kempen zal doorgaan in Sporthal Sint-Trudo 
(Sint-Truiden). 

e. Vlaamse Kampioenschappen 2023-2024: deze kampioenschappen gaan eveneens 
door in Sporthal Sint-Trudo (Sint-Truiden). Er dienen nog 10 tafels voorzien te 
worden vanuit Zedelgem. Deze kunnen ook gebruikt worden voor het VJC (week 
eerder), zodoende gaan er 30 tafels beschikbaar zijn (ook voor het VJC). Transport 
en afspraken verder op te volgen door Dirk Lamproye. 

 
13. Sporttechnische werking 

a. TeCo:  
• Reglement van het VJC dient aangepast te worden in functie van de 

afschaffing van de MIN1-reeks vanaf seizoen 2023-2024. Frederik Noppe zal 
dit bekijken. 

• VJC finale: inschrijvingen zijn lopende (overzicht op competitie- en VTTL-
website). Er zijn geen adjuncten noodzakelijk aan de 
hoofdscheidsrechterstafel. André Lemaire zal de prijsuitreiking verzorgen. 

• Volgende vergadering TeCo op 8 mei. Zeker te bespreken is de provinciale 
jeugdwerking richting het beleidsplan 2025-2028. Ook het reglement inzake 
coachlicentie zal besproken worden. 

b. Topsport: 
• Tom Closset werd uiteindelijk niet aanvaard bij Defensie (11 kandidaten, 

slechts 4 plaatsen). 
• Tom Dieussaert heeft op 24 april een overleg met Tommy Verlinde. 
• Rapportering werd tijdig ingediend. 
• De budgetten werden besproken met de boekhouder en worden nauwgezet 

opgevolgd.  
• Uitspraken Laurens Devos op BK A: deze kloppen totaal niet. Het was 

Topsport Vlaanderen die Laurens Devos niet meer opnam in de 
topsportselectie. Bovendien blijft de ondersteuning vanuit de VTTL wel bijna 
volledig zoals oorspronkelijk voorzien. Het is vooral de speler zelf die 



 

momenteel de topsportethiek niet naleeft. De situatie wordt de komende 2 
maanden van dichtbij opgevolgd. Het is aan Laurens om aan te tonen dat hij 
effectief de top bij de valide spelers nog nastreeft.  

• Een gesprek met diverse ouders is achter de rug waarbij duidelijk werd 
gewezen op de resultaatsverbintenissen. Weinig spelers voldoen aan die 
resultaatsverbintenissen waardoor zij uit de boot dreigen te vallen. De 
huidige prestaties liggen bij sommigen serieus onder de verwachtingen van 
Sport Vlaanderen en de federatie. 

c. Numerieke klassering: Tom Dieussaert heeft de nodige info ontvangen en bekijkt de 
aanpassingen verder. De toekenning van de A-klasseringen zorgt duidelijk voor 
problemen. Tom zal dit ook aankaarten op de NTC. 

d. DSKO-functie: Jo Willems werd aanvaard als vervanger van Wesley van den 
Noortgate. Jo moet tegen de denkcel (midden mei) een opleidingsplan voorzien op 
korte en middellange termijn, in functie van de nieuwe opleidingsstructuur. Hij 
pleegt hierover komende donderdag overleg met de Secretaris-Generaal om zo tot 
een visie te komen. 

e. Provinciale -12-werking: loopt door in alle provincies. Een duidelijk plan van aanpak 
wordt verwacht vanuit het TeCo om zo tot een visie te komen voor het beleidsplan 
2025-2028. Regio’s trachten samen te voegen (zonder rekening te houden met 
provinciale afbakeningen) is eventueel een optie. De financiële impact moet 
duidelijk berekend worden. 

f. Benjaminwerking:  
• ANT: Jantine Geentjens heeft aangegeven hiermee te stoppen. Het PC zal dit 

bespreken op de volgende PC-vergadering. 
• LK: Het PC is akkoord om Olivier Putzeys aan te duiden als nieuwe trainer. 

Frederik Noppe zal het PC contacteren om enkele afspraken te maken 
vooraleer Olivier te contacteren. 

• VLB: momenteel geen benjamintrainer meer actief. 
• OVL: werking loopt verder onder leiding van Kaat Geentjens. 
• WVL: werking loopt verder onder leiding van Jasmine Delaere. 

 
14. Koepel 

a. NRvB op 24 april: digitale vergadering 
b. Aanpassing statuten KBTTB: wordt voorgelegd op de NR in juni. 

 
15. LAC 

a. Het verslag wordt kort overlopen: 
• Planning seizoen 2023-2024 reeds volop bezig. 



 

• Drukke kalender voor scheidsrechters Antwerpen gezien heel wat 
wedstrijden Superdivisie samenvallen met Vlaamse en/of Nationale 
evenementen. Kunnen hulp vragen bij andere provincies. 

• Kwaliteit van de scheidsrechters: dit hangt niet alleen af van het wel of niet 
geven van gele kaarten, maar ook over consequent handelen, het aanvoelen 
van wedstrijden, de concentratie tijdens wedstrijden,… Verder te bespreken 
binnen de LAC. 

b. Controle paletten tijdens landelijke eindronden: een scheidsrechter controleert 
steeds de paletten op basis van de regels ter zake. Afkeuren kan alleen wanneer 
effectief aangetoond kan worden dat een palet niet voldoet aan de reglementen. 
 

16. Informatica 
a. Het probleem inzake de automatische klassementsberekening is schijnbaar 

opgelost. 
b. De aanmaak van het nieuwe seizoen gebeurt traditioneel pas begin juni, na de 

upload van de klassementen. Alleen op basis van de nieuwe klassementen kunnen 
spelers zich in de correcte reeks inschrijven.  
 

17. Varia 
a. Geen varia. 

 

Einde vergadering: 22.15 uur 

 

Verslag opgemaakt door 
Noppe Frederik 
VTTL / SG 
 

 


